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1. Genomgång av föregående protokoll   
 

2. Systematiskt arbetsmiljöarbete 
 

 Då det är viktigt att alla på avdelningen har kunskap kring hur de nyinköpta 
hjärtstartarna fungerar föreslogs att lämplig instruktionsfilm distribueras till 
anställda på avdelningen alternativt visas vid ett avdelningsmöte. 
Skyddsombuden får i uppdrag att försöka hitta en lämplig film.  

 
 Arbetsmiljögruppen hade den 14/3 ett möte angående ansökan om tillstånd för 

hantering av brandfarlig vara. På mötet diskuterades upplägget på ansökan och 
vilken information som behövde samlas in. Då all nödvändig information ej 
erhållits bordläggs vidare diskussion till nästa möte.   

 

 En psykosocial skyddsrond kommer att utföras i samband med nästa 
skyddsrond på avdelningarna. Samma enkät som tidigare år kommer att 
användas. 

 

 Vissa klagomål har framförts kring att de generella säkerhetsföreskrifterna ej 
längre kommer att finnas på svenska samt ej i pappersformat. Tanken är dock 
att ett tryckt exemplar kommer att lämnas till nya studenter. Johan Ohlin 
kommer även att ta fram förenklade säkerhetsföreskrifter på svenska.  

 

 En skrivelse undertecknad av några anställda på avdelningen för industriell 
näringslära har inkommit där de meddelar att de vill lämna institutionen och 
fakulteten (för vidare information se anteckningar från institutionsstyrelsemöte 
25/3). Ingen mer information har erhållits och det är ännu oklart vart de ska 
flytta. Så fort vi får mer information i ärendet kommer åtgärder att vidtas för 
att undvika arbetsmiljöproblem. Fram till dess ombeds Lisbeth att vara 
uppmärksam på om någon på avdelningen mår dåligt över situationen. 

 
3. Miljöfrågor 

 
 Kvicksilverhalten i utgående avlopp från kemicentrum ligger nu på en normal 

nivå igen.  
 

 Miljöförvaltningen kommer att göra en inspektion på biokemi samt tillämpad 
bioteknik. Siv har fått ta del av de punkter som kommer att kontrolleras och 
kommer att skickas ut dem till arbetsmiljögruppen. Det är bra om även vi går 
igenom punkterna för att försäkra oss om att vår hantering av miljöfrågor är 
som den bör.   

 
4. Nästa möte 

 Nästa möte äger rum kl. 13.00 den 7:e maj i konferensrummet på +1. 


